
 2.3.25          לכבוד:

 מר איציק רוכברגר  –רוה"ע 

 הגב' פרח מלך   -מנכ"לית 

 

 וקהילת התושבים התומכים בהם חתולי הרחובשאילתה בנושא הפעילות למען  הנדון :

 

 רקע: 

לאחרונה מצטברות לא מעט תלונות בקשר למערכת היחסים הקיימת בעיר בין קבוצת התושבות.ים 
 הפעילה בתחום לבין העירייה ובעיקר בקשר עם המחלקה הוטרינרית. 

אנו גם עדים להצפת הנושא ברשתות החברתיות לא אחת, תוך תסכול רב וכעס שנובע מהעדר טיפול  
או  מטיפול חסר של העירייה בנושא. מדובר על תחום חיים חשוב ורגיש, הדורש חמלה והתייחסות 

 ראויה ונדמה כי יש לנו עוד דרך לעשות בתחום. 

חשוב לציין כי בשבועות האחרונים הייתה התקדמות במספר תחומים בהקשר הזה, ביניהם התוספת 
ככל שתידרש, החלפת ספק העיקורים ורכישת מתקני האכלה ע"י לשכת   25התקציבית המובטחת ל  

המנכ"לית. על אף כל זאת, עדיין קיימת תחושה של חוסר שביעות רצון בקרב קבוצת הפעילים 
 וסקת בתחום זה. העירונית הע

 : ומכאן לשאלות

 האם מתקיים קשר בין קבוצת התושבים לבין גורמי העירייה המוסמכים בתחום זה.  .1
 האם הבקשות שלהם מקבלות מענה מקצועי וממי ?  .2
 מתי התקיים המפגש האחרון עם נציגות התושבות.ים ?  .3
 מי הגורם העירוני הרשמי שמטפל בנושא מעבר לוטרינרית העירונית ? .4
 האם קיים נוהל עירוני במוקד העירוני לטיפול בתלונות בתחום זה ?  .5
 האם יש גורם מסייע בתחום, בשעות פעילות ומצבים בהם הרשות לא יכולה לטפל ?  .6

 

 בכבוד רב,

 גיא קלנר  

         

 

                    


